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PROTOKOLL FRÅN HALMSTADS SEGELSÄLLSKAPS STYRELSEMÖTE 2023-06-08 
 
 

Styrelse Närvaro  

Marie Karlsson ordförande  x 

Lars Häggström sekreterare   ej 

Ove Bengtsson x 

  Dieter Nowack kassör x 

Alice Nilsson Bibin ej 

Pearl-Angela Marsh x 

Mikael Eriksson x 

Gary Petersson ej 

 
 

 1. Sammanträdet öppnades.  

2. Dagordningen godkändes. 

3. Sekreterare för mötet Marie Karlsson. Pearl och Mikael går in som 

styrelsemedlemmar och ersätter Lars och Alice. 

4. Val av justerare: Ove tillsammans med mötesordförande och sekreterare 

5. Föregående Mötesprotokoll, lades till handlingarna, punkterna 

uppsatta på aktivitetslistan. 

6. Ekonomi 

Inga speciella kommentarer. Fortsatt inflöde av intäkter. Antalet öppna fordringar 

minskar. 

7. Kommittéer/grupper 
 
Seglingskommitté   Gary Petersson 
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● Det finns inga funktionärer till de planerade helgseglingarna. 
Närmast Båstadsseglingen 17 juni. Ett inlägg läggs på hemsidan 
om detta, förhoppningsvis är det någon som ställer upp.         

  
Sportbåtskommitté   Marie Karlsson  

● Samarbetet med Lerberget har resulterat i intresse från ungdomar 
i Lerberget att träna och segla med J/70 i HSS. De som blir aktiva 
kommer även att bli medlemmar i HSS. 

 
 
  Jollekommitten,  Alice Nilsson Bibin  

● Ansökan bidrag SSF Örekatten Sprintsegling 15 000 kr - godkänd 
● Ansökan bidrag SSF utrustning C55 6 545 kr - godkänd  
● Seglarskolan har god beläggning 

 
Fritidsbåtskommitté   Lars Häggström 

●  
  
Båt- och Förvaltningskommitté Gary Petersson 

● Nya uterummet under arbete 
● Arbete med att flytta miljöstationen fortgår 

          
Båthuskommitté   Gary Petersson 

●  
 
Gästbåt- och Husbilskommitté Dieter Nowack 

● Systemet med Hamnvärdar är igång och verkar fungera väl. I stort 
sett alla pass är bokade. Många positiva kommentarer från 
gästerna. 

  
Klubbhuskommitté   Ove Bengtsson 

●  Många hjälper till på tisdagarna. 
  
Miljökommitté   Mikael Eriksson 

●  
 
Subliftgrupp    Pearl-Angela Marsh  

● De flesta båtarna är sjösatta, Leo har sjösatt många. 
 
IT grupp    Marie Karlsson  

●  
 
8. Pågående ärenden 
 
Hamnvärd 
Allt verkar fungera väl och de medlemmar som gått som Hamnvärdar är 
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positiva. Två informationsmöten för hamnvärdar har genomförts. 
 

Administrativa system 

Arbetet med eventuellt medlemskap i Båtunionens system fortgår och 

kommer att presenteras på höstmötet för beslut också vad gäller 

kostnader.    

● Representanter för Båtunionen besökte HSS 8 juni och det blev 

en bra genomgång med frågestund. 

 

Centrumutvecklingsplan 

Information om fördjupad översiktsplan för Halmstads Centrum 2050 har 

skickats till HSS. Remisstid 20 april - 28 juni 2023. Ove och Marie 

ansvarar för genomläsning och förslag till remissvar. Troligen kommer 

även Najaden att skicka in remissvar. 

 

Gold Cup (Guldpokalen) för Nordisk Folkbåt 2024, 6-12 juli 2024 

Projektgruppen arbetar med bemanning, domare och seglingsledare. 

En grupp kommer att besöka Simrishamns SS den 2 juli. Guldpokalen 

hölls där 2018. Ett möte med representanter från kommittéerna är 

planerat till 5 juli. 

 

Fallskydd mastkranen 

Kontroll av säkerhetsselen skall göras och lapp sättas i “lådan” att 

säkerhetsselen skall användas. 

 

Fråga från medlem   

Fyllnadsmassorna ett stort antal som har tippats på vårt arrende 

område, behöver de anmälas och miljöprövas av kommun? 

Planerna på att jämna ut sandhögarna och tillföra ytterligare mängder bärlager 

medför en markhöjning, behöver kommunen bli informerad? 

Normalt eftersträvar man att marken lutar ut från fastigheter för att minimera 
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fuktskador på grunder och väggar. Marken lutar idag mot Båthuset och borde 

sänkas innan bärlager tillförs. 

Alltså borde nuvarande mark grävas ut innan bärlagret anbringas och kommunen 

tillfrågas för att få ett godkännande om så erfodras. 

Styrelsens kommentar 

Frågorna är relevanta och saken kommer att undersökas närmare. 

9. Styrelsemöten    
Styrelsemöten under hösten 24 augusti, 21 september, 12  
oktober, 16 november, 14 december, alla 18.00. 
Höstmöte 29 oktober, 16.00. 
  
10. Sammanträdet avslutas 
 
 
 
 -----------------------------------     —------------------------ 
  Marie Karlsson / ordförande                        Marie Karlsson / sekreterare     
 
 
 
 
-----------------------------------  

Ove Bengtsson  / justerare  


